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Številka: 032-1/2018 
Datum: 23. 1. 2018 

Z APISNIK 
3. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 22. 1. 2019 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, Mirna. 

Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Anton Mirt, Matjaž Ožek, Blanka Pust, Zoran 
Remic, Aleš Starič, Milan Škufca, Tomaž Zorc; 

Odsotni: - 

Ostali prisotni:  
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Maja Anzelj, Valerija Jarm— OU 
Rok Nose, Dolenjski list 

Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 9 članov in članic občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom: 

DNEVNI RED 
Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje z dne 18.12.2018 
Predlog letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2019 in Predlog letnega načrta 
ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2020 
Predlog Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2019 in Predlog Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 
2020 — 2. obravnava 
Predlog letnega programa socialnega in zdravstvenega varstva v Občini Mirna za leto 2019 
Predlog letnega programa športa v Občini Mirna za leto 2019 
Predlog letnega programa kulture v Občini Mirna za leto 2019 
Predlog letnega programa dejavnosti za otroke in mlade v Občini Mirna za leto 2019 
Predlog letnega načrta varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Mirna za leto 2019 
Pooblastilo županu za sprejem investicijske dokumentacije 
Seznanitev z zapisniki sej Sveta ustanoviteljic javnih zavodov, katerih ustanoviteljica je Občina Mirna v letu 
2018 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

K 1. točki:  
Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje z dne 18. 12. 2018 

V razpravi je Blanka Pust predlagala, da se iz zapisnika 2. redne seje z dne 18. 12, 2018 črta stavek: »Zapisnik (OP: govora je 
bilo o zapisniku 1. redne seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 17.12.2018«; v nadaljevanju: zapisnik 
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1. seje KMVVI)) je bil predložen članom OS na mizo pred sejo. « Direktorica Tanja Šinkovec je obrazložila, da je bil zapisnik 
KMVVI članom OS predložen na mizo pred pričetkom 2, redne seje OS. K temu sta pritrdila tudi Aleš Starič  (zapisnik je imel pri 
sebi) in Tomaž Zorc. Predsednik KMVVI Milan Škufca je predmetni zapisnik kot predsedujoči KMVVI imel pri sebi. 

Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 

SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 2. redne seje seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 18.12.2018 z naslednjo dopolnitvijo: 

člani OS preverijo, ali so prejeli zapisnik 1. seje KMVVI z dne 17.12.2018 na mizo pred pričetkom 2. redne seje, 
dne 18.12.2018. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

OP: V času izdelave tega zapisnika so prejem zapisnika 1. seje KMVVI potrdili še: Irena Dim, Zoran Remic, Anton Mirt. Antona 
Kašiča in Matjaža Ožka na 2. seji OS, dne 18.12.2018 ni bilo. 

K 2. točki:  
Predlog letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2019 in Predlog letnega načrta ravnanja s 
stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2020 

Tanja Šinkovec je obrazložila zakonske podlage, vsebino in način sprejema načrta ravnanja s stvamim premoženjem občine (v 
nadaljevanju: načrt ravnanja), ki je skladen s predlogom odloka o proračunu in ga sprejmeta dva organa: župan za ravnanja 
vrednosti posamezne nepremičnine v višini do 30.000,00 EUR in občinski svet za ravnanja nad navedeno vrednosti°. Pojasnila 
je, da občina lahko kupuje nepremičnine izključno za namen izvajanja projektov, prodaja pa skladno z določbami Zakona o 
stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnostih (v nadaljevanju: Zakon) po naslednjih metodah: javno zbiranje 
ponudb, dražba, neposredna pogodba. 
Povedala je tudi, da so v predloženem gradivu upoštevni predlogi, podani v javni razpravi oz. na  sejah delovnih teles. 

Predsednik Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju SPK), Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa z dopolnitvijo, ki je bila sprejeta na seji. 
Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju 00P), Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa z dopolnitvijo, ki je bila sprejeta na seji. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD), Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega Sklepa z dopolnitvijo, ki je bila sprejeta na seji. 
Predsednica Odbora za proračun in lokalno samoupravo (v nadaljevanju OPLS), Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala 
na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega Sklepa z dopolnitvijo, ki je bila sprejeta na seji. 
Predsednik Odbora za gospodarstvo (v nadaljevanju OG),Tomaž Zorc, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega načrta. 

RAZPRAVA: 
Blanka Pust je povedala, da si bo prizadevala za ureditev zemljišča med bivšim podjetjem Prevent in bloki na Rojah, za stavbo 
ljudske tehnike. 
Zoran Remic je povedal, da je problem tudi v dostopni poti za Preventom, ki povezuje Roje in Sokolsko ulico. Poudaril je, da se 
bo zavzemal za ureditev parkirišča za Preventom. 
Župan je dodal, da bo občinska uprava pripravila Odlok o zapuščenih vozilih, s katerim bo dana podlaga za odstranitev takšnih 
vozil. Povedal je še, da bo v primeru prodaje zemljišča pod bloki na Sokolski urici stanovalcem, ki bodo želeli še naprej gojiti 
zelenjavo za lastne potrebe omogočena alternativa. 

Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 

SKLEP: 
1. 	Sprejme se letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2019, po seznamu, ki je sestavni 

del tega sklepa z naslednjimi spremembami: 
> 	zemljišča parc. št. 25/156, 25/157, 25/158, vse k.o. 1410-Mima se izključi iz načrta ravnanja s stvarnim premoženjem, 

ki ga sprejme župan 
dela stavbe 960-5 in 960-6 (stanovanje na Sokolski ulici 8) se izključi iz načrta ravnanja s stvamim premoženjem, ki ga 
sprejme OS. 
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2. 	Sprejme se letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2019, po seznamu, ki je sestavni 
del tega sklepa. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

točki:  
Predlog Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2019 in Predlog Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2020 — 2. 
obravnava 
Tanja Šinkovec, direktorica OU in Maja Anzelj, višja svetovalka OU, sta uvodoma podrobno obrazložili zakonske podlage, 
vsebino in način sprejema proračuna. Direktorica je povedala, da sta bili v času javne obravnave vloženi dve pobudi občanov, do 
katerih se je župan opredelil. Župan se je opredelil tudi do vseh predlogov, ki so bili sprejeti na sejah delovnih teles. Maja Anzelj 
je povzela dopolnjeno proračunsko gradivo in pojasnila, da je župan pri pripravi proračuna za drugo obravnavo vse dane 
predloge upošteval. 

Predsednik SPK Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega proračuna z dopolnitvijo, ki je bila sprejeta na seji. 
Predsednik 00P Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega proračuna z dopolnitvijo, ki je bila sprejeta na seji. 
Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem 
predlaganega proračuna. 
Predsednica OPLS Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem 
predlaganega proračuna z dopolnitvijo, ki je bila sprejeta na seji. 
Predsednik OG Tomaž Zorc, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega proračuna. 

RAZPRAVA: 
Blanka Pust je vložila AMANDMA k Odloku o proračunu Občine Mirna za leto 2019. 

Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednje 

SKLEPE: 
3.1 Sprejme se amandma, ki ga je na seji vložila Blanka Pust. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

3.2 Sprejme se Odlok o proračunu Občine Mirna za leto 2019 v predloženi vsebini v drugi obravnavi skupaj z 
vloženim amandmajem. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

3.3 Sprejme se Sklep o zadolžitvi za leto 2019. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

3.4 Sprejme se Odlok o proračunu Občine Mirna za leto 2020 v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

3.5 Sprejme se Sklep o zadolžitvi za leto 2020. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

točki  
Predlog letnega programa socialnega in zdravstvenega varstva v Občini Mirna za leto 2019 
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Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm. Letni program določa programe na področju socialnega 
varstva, ki se sofinancirajo iz javnih sredstev, obseg in vrsto dejavnosti, potrebnih za njegovo uresničevanje ter obseg sredstev, ki 
se zagotavlja v proračunu Občine Mirna. Sredstva se tako namenjajo zavodom, ustanovam prek pogodb na podlagi zakonodaje; 
za dodatne (neobvezne) programe občine kot je denarni prispevek ob rojstvu novorojencem in izredne denarne pomoči); 
sredstva v višini 13.000 EUR so namenjena izvedbi javnega razpisa za programe in projekte. 

Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem 
predlaganega letnega programa socialnega in zdravstvenega varstva v Občini Mirna za leto 2019. 

Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednja 

SKLEPA: 
Sprejme se Letni program socialnega in zdravstvenega varstva v občini Mirna za leto 2019 v predloženi 
vsebini. Letni program socialnega in zdravstvenega varstva je usklajen s sprejetim proračunom Občine Mirna 
za leto 2019 in se uskladi z morebitnim rebalansom med proračunskim letom 2019 oziroma prerazporeditvami, 
ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proračunu lahko sprejme župan oziroma občinski svet. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

Višina enkratne denarne pomoči iz sredstev proračuna v letu 2019 oziroma do sprejetja Letnega programa 
socialnega in zdravstvenega varstva v občini Mirna za leto 2020 znaša 270 EUR. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

točki  
Predlog letnega programa športa v Občini Mirna za leto 2019 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm. Letni program športa (LPŠ) je pripravljen na podlagi 
proračuna za leto 2019. Na podlagi novega Zakona o športu, je bil v lanskem letu sprejet tudi novi Odlok o sofinanciranju letnega 
programa športa v Občini Mirna, čemur sledi tudi LPŠ, v katerem so določeni programi in področja športa, ki jih bo občina 
sofinancirala v posameznem proračunskem letu, in obseg javnih sredstev, ki se zagotavljajo v proračunu lokalne skupnosti. Na 
letni program športa je Športna zveza občin Trebnje in Mirna dala pozitivno mnenje. 

Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem 
predlaganega letnega programa športa v Občini Mima za leto 2019. 

RAZPRAVA: 
Aleš Starič  je vprašal kdaj je predvidena izvedba projekta skakalnega centra Zabrdje. Župan je povedal, da je izdelana idejna 
zasnova narejena in da si občina želi skakalni center za širšo Dolenjsko. 
Anton Mirt meni, da so sredstva za sofinanciranje invalidov, starejših, za vzgojo otrok in za otroke s posebnimi problemi prenizka. 
Mag. Valerija Jarm je povedala, da se sredstva načrtujejo na podlagi pretekle realizacije. V kolikor bi zaradi nezadostnega števila 
prijav sredstva ostala nerazdeljena, se jih lahko preusmeri na drug program. 

Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednji 

SKLEP: 
Sprejme se Letni program športa v občini Mirna za leto 2019 v predloženi vsebini. Letni program športa je usklajen s 
sprejetim proračunom Občine Mirna za leto 2019 in se uskladi z morebitnim rebalansom med proračunskim letom 2019 
oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proračunu lahko sprejme župan oziroma občinski svet. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

točki  
Predlog letnega programa kulture v Občini Mirna za leto 2019 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm. Letni izvedbeni program kulture za leto 2019 se 
udejanja preko programov javnih zavodov (sklenjene pogodbe), javnega sklada za kultume dejavnosti (pogodba), javnih razpisov 
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za financiranje javnih kultumih programov in kulturnih projektov. Javni interes za kulturo Občine Mirna se uresničuje z 
zagotavljanjem pogojev za kulturno ustvarjalnost, dostopnost kulturnih dobrin, kulturno raznolikost, slovensko kultumo identiteto. 
Ti pogoji se zagotavljajo s sprejetim proračunom za leto 2019, letni program pa je posnetek tega stanja, pri čemer pa se sredstva 
za javni razpis podrobneje razdelajo po posameznih področjih. 

Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem 
predlaganega letnega programa kulture v Občini Mirna za leto 2019. 

Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 

SKLEP: 
Sprejme se Letni program kulture v občini Mirna za leto 2019 v predloženi vsebini. Letni program kulture je usklajen s 
sprejetim proračunom Občine Mirna za leto 2019 in se uskladi z morebitnim rebalansom med proračunskim letom 2019 
oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proračunu lahko sprejme župan oziroma občinski svet. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: O, 

točki  
Predlog letnega programa dejavnosti za otroke in mlade v Občini Mirna za leto 2019 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm. Z letnim programom dejavnosti za otoke in mlade se 
določi javni interes na področju otroške in mladinske dejavnosti. Opredeli se vsebinske, kratkoročne finančne smemice ter način 
dodelitve sredstev za sofinanciranje programov in projektov za otroke in mlade ter stroškov delovanja izvajalcev otroških in 
mladinskih programov ter projektov. V proračunu so zagotovljena sredstva višja glede na preteklo leto, ker število prijaviteljev in 
prijavljenih projektov narašča. Vsa sredstva so predmet javnega razpisa. 

Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem 
predlaganega letnega programa dejavnosti za otroke in mlade v Občini Mirna za leto 2019. 

Razprave ni bilo, zato je župan odbora podal na glasovanje naslednji 

SKLEP: 
Sprejme se Letni program dejavnosti za otroke in mlade v občini Mirna za leto 2019 v predloženi vsebini. Letni program 
dejavnosti za otroke in mlade za leto 2019 je usklajen s sprejetim proračunom za leto 2019 in se uskladi z morebitnim 
rebalansom med proračunskim letom 2019 oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proračunu 
lahko sprejme župan oziroma občinski svet. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: O. 

točki  
Predlog letnega načrta varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Mirna za leto 2019 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Tanja Šinkovec. 

RAZPRAVA: 
Tomaž Zorc je povedal, da so ga gasilci PGD Mima seznanili, da Občina Mirna premalo financira dejavnost in investicije društva. 
Župan je to trditev zanikal in obrazložil, da ima PGD Mirna dve novejši vozili, dobi največ  finančnih sredstev (6.000 EUR) letno s 
strani Občine Mima. Strinjal se je, da PGD Mima potrebuje nov gasilni dom, ki ga bodo pričeli graditi hkrati z obvoznico. Investitor 
in lastnik bo Občina Mima, PGD Mima ga bo dobilo v uporabo oz. najem. 
Milan Škufca je vprašal, katera proračunska postavka v proračunu prikazuje stroške gasilske opreme, kot so cevi, obleke,... 
Direktorica je odgovorila, da se oprema financira iz dveh virov: požarna taksa (PP0705) in proračun (PP0704). 
Tomaž Zorc je dodal, da niso bile pripombe glede gasilskega doma, ampak predvsem zaradi opreme, ki naj bi bila dotrajana. 
Župan je povedal, da temu ni tako, o čemer se je sam prepričal ob gašenju požara na Trbincu. Poudaril je, da je oprema osnovna 
stvar, ki jo potrebuje vsak gasilec. če je oprema dotrajana, morajo posamezna PGD, ki so skrbniki opreme, ustrezno odreagirati. 
Gasilci v okviru GPO Mima so maksimalno zavarovani. 
Aleš Starič  je vprašal, kdo je odgovoren za nabavo gasilske opreme? 
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Župan je povedal, da so za nabavo opreme odgovoma posamezna društva oz. njihovi predsedniki. Sredstva, ki jih dobijo društva 
s strani Občine, so namenska. O potrebnih nabavah se običajno dogovorijo na GPO. 

Blanka Pust ie prosila za postavitev hidrantne omarice na Gubčevi. 
Župan predlaga, da se naredi popis potrebnih hidrantov in omaric na celotnem območju občine Mirna. 

Anton Mirt je vprašal, kako daleč  je projekt požarne vode na Ključu? 
Župan je odgovoril, da bo letos obnovljeno gradbeno dovoljenje, prihodnje leto pa izvedba. Dodal je še, da je potrebno v 
letošnjem letu v celoti dokončati vodovod Selo-Migolska Gora, ki pomeni pitno vodo za občane. 

Antona Kašiča je zanimalo, ali je v projektu vodovoda Selo-Migolska Gora tudi načrt za postavitev hidranta? 
Župan je povedal, da bo požama voda zagotovljena. 

Po končani razpravi je župan odbora podal na glasovanje naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme »Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami Občine Mirna za leto 
2019« Mirna v predloženi vsebini. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

K 9. točki 
Pooblastilo županu za sprejem investicijske dokumentacije 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva sta predstavila direktorica Tanja Šinkovec in župan. 

Razprave ni bilo, zato je župan odbora podal na glasovanje naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna pooblašča župana Dušana Skerbiša za sprejem investicijske dokumentacije 
skladno z določili Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na 
področju javnih financ (Uradni list RS, st. 60106, 54/10, 27(16) za investicijske projekte, ki bodo uvrščeni v 
načrt razvojnih programov, ki je sestavni del veljavnega proračuna Občine Mirna za leto 2019 in za leto 2020. 

O sprejemu in vsebini investicijske dokumentacije župan seznani Občinski svet Občine Mirna. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: O, NI GLASOVAL: O. 

K 10. točki  
Seznanitev z zapisniki sej Sveta ustanoviteljic javnih zavodov, katerih ustanoviteljica je Občina Mirna v letu 2018 

Župan je v nadaljevanju predstavil posamezne Javne zavode, katerih ustanoviteljica je tudi občina Mirna in ima v vsakem Svetu 
Zavoda svoje predstavnike: 

Center za izobraževanje in kulturo Trebnje; predstavnica Občine Mima je Barica Kraljevski 
Knjižnica Pavla Golie Trebnje; predstavnik Občine Mima je Igor Kašič  
Zdravstveni dom Trebnje; predstavnik Občine Mirna je Stanko Tomšič  
Komunala Trebnje d.o.o.; predstavnik Občine Mirna — član Skupščine podjetja je Davorin Fink 
OŠ Mirna: predstavniki Občine Mima so Janez Bračko, Stanko Tomšič, Ignac Sila, 

Razdelil je tudi gradivo s strani RC Novo mesto- Obrazložitev k planskemu pismu za leto 2019 (Izvajanje programov in shem na 
osnovi že sklenjenih pogodb). 

K 11. točki  
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 

Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 
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1. seje Odbora za gospodarstvo z dne 7. januar 2019 
1. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo z dne 8. januarja 2019 

». 	1. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 9. januarja 2019 
1. seje Statutamo pravne komisije z dne 10. januarja 2019 
1. seje Odbora za okolje in prostor z dne 10. januarja 2019 

Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 

K 12. točki  
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

Blanka Pust je povedala, da sta k zapisniku 1. seje OPLS predložena tudi predlog občana predstavnika Ljudske iniciative občine 
Mima v ustanavljanju gospoda Dražena Šmuca in odgovor nanj. 

Župan je povedal, da so članom Občinskega sveta prejeti v uporabo prenosne računalnike z namenom priprave in spremljanja sej 
OS in delovnih teles, Prav tako lahko preko njih komunicirajo z vprašanji in pobudami, do katerih se bo opredelil župan ali 
občinska uprava Občine Mima, 

župan je predlagal članom Občinskega sveta, da si po posameznih področjih evidentirajo problematiko oz, kritične točke, za 
katere menijo, da jih je potrebno obravnavati. Na osnovi tega nabora posameznih evidentiranih problemov bo lažje narediti 
seznam prioritetnih zadev in reševanje le-teh. 

Blanka Pust je vprašala ali ima občina svojega projektanta. 
Župan je povedal, da občina sodeluje z različnimi projektanti. Izbor projektanta je odvisen od več  dejavnikov: ugodna cena, 
dobre reference oz. zaupanje; izbor pa temelji na podlagi ZJN-3 oz. internega pravilnika za evidenčna javna naročila. 

Irena Dim je podala komentar k zapisniku 1. seje ODD. Želi, da si naj člani OS pozorno preberejo zapisnik ODD, v katerem so 
dodatno soglasno sprejeli SKLEPE: 

Za objavo v Informatorju občinska uprava redno pripravi poročila o večjih projektih, ki se odvijajo v občini z 
namenom obveščenosti občanov. 

- 	Uporabnike Kulturnega doma partizan Mirna se opozori na smotrno uporabo prostorov, ki jih uporabljajo (posebej je 
potrebno paziti, da se okna po nepotrebnem ne odpirajo v času kurilne sezone ter da prostore po uporabi zapustijo 
čiste). Uporabnikom, ki bodo za seboj pustili neurejene in umazane prostore, se lahko zaračuna čiščenje. 

- 	Svet za preventivo naj obravnava in pregleda šolsko pot iz Zabrdja do OŠ Mirna in odloči o morebitni »nevarni potk, 
kar je polaga za brezplačne prevoze otrok iz Zabrdja do OŠ Mirna in obratno. 
Na dnevni red prihodnje seje ODD se uvrsti točka o romski problematiki na Sokolski ulici 6. Na razpravo o tej 
tematiki se povabi župana Občine Mirna. 

Blanka Pust je vprašala kakšno je stanje gradu Speča lepotca. 
Župan ji je povedal, da je potencialni kupec ponudil 400.000,00 EUR za nakup, vendar lastnika nista sprejela ponudbe. 

Blanka Pust je vprašala, kako je bilo na sejmu v Stuttgartu, ki ga je župan obiskal v okviru projekta Mreža postajališč  za 
avtodome. 
Župan je povedal, da je Občina Mirna sodelovala na stojnici v okviru Slovenske turistične organizacije. Povedal je, da 
povpraševanje po avtodomih narašča. 30. januarja 2019 bo na Gospodarskem razstavišču v okviru sejma Alpe-Adria posvet na 
temo avtodomarskega turizma- okroglo mizo bo vodil Drago Bulc, 

Seja je bila zaključena ob 19:40. 

zapisala: 	 ŽUPAN 
Lidija Uhan 	 Dušan Skerbiš 
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